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Opgemaakt door  Berry van 't Westeinde (griffier) 
Aanwezig 
 

Johan Swaans (voorzitter), Antoon van Baal (PvdA), Pernell Criens 
(PvdA), Deborah Eikelenboom (SP), Stijn van den Brekel (SP), Liselotte 
Franssen- du Maine (LRG), Erik Schellekens (LRG), Piet Poos (CDA), 
Henk Gabriëls (PAG), Mark van Oosterwijk, Willem Couwenberg (Lijst 
Couwenberg), Ad van Beurden (VVD). 
Wethouders Marijo Immink, Theo van der Heijden en Guus van der 
Put. 
Presentatie agendapunt 2: S. Place en J. Wauben (zorg- en 
veiligheidshuis), K. Kolen en Y. van de Ven ('t Loket) 
Spreekrecht agendapunt 3: De heer B. Brand (Factorium), Mevrouw 
V. Holtmaat (Stichting Jong) 
Ambtelijke bijstand agendapunt 3: Mevrouw Van der Horst, mevrouw 
De Cock (advocaat) 
 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op : 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2017/14-februari/20:00 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. Het voorstel over de scouting Goirle wordt doorgeschoven naar 
de volgende vergadering, waar het gelijktijdig met een voorstel over de scouting Riel wordt 
behandeld. 
 
2.  Presentatie zorg- en veiligheidshuis 
S. Place, nieuwe teammanager zorg- en veiligheidshuis geeft een presentatie samen met J. Wauben. 
Namens 't Loket geven K. Kolen en Y. van de Ven een aanvulling van de Goirlese praktijk. 
 
3. Raadsvoorstel vaststelling beleidsnota Back to Basics 2.0: aanbesteding 
Van het spreekrecht wordt gebruik gemaakt door de heer B. Brand en mevrouw V. Holtmaat. 
De heer Brand geeft aan dat Factorium al jarenlang een subsidierelatie heeft met de gemeente. 
Omdat Factorium niet werkt met commerciële tarieven is hij van mening dat er sprake moet zijn van 
een subsidierelatie. Factorium is ontstaan uit een gemeentelijke dienst.  
Factorium heeft heel erg geïnvesteerd in de relatie met het onderwijs. In 2012 is er een cultuurplan 
opgesteld. Daar heeft de gemeente ook in geïnvesteerd. We hebben samen opgetrokken. In het plan 
Back to Basics 2.0 wordt veel waarde gehecht aan cultuureducatie omdat het bijdraagt aan de 
ontwikkeling van kinderen.  
Er wordt verantwoording afgelegd via Back to Basics 1.0. Factorium voldoet ruimschoots aan de 
doelen. 
 
Mevrouw Holtmaat spreekt de dank uit dat een aantal leden van de commissie bij Mainframe is 
komen kijken. Wij zoeken naar dialoog met de vertegenwoordigers van de politiek in Goirle en 
hebben het gesprek zeer op prijs gesteld. 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2017/14-februari/20:00
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Wij zijn het eens met de algemene uitgangspunten over het beleid én de uitgangspunten die 
betrekking hebben op het jongerenwerk. De stichting Jong hoort dat er een wens is om nog iets meer 
te gaan richten op prestatieafspraken. Door het met elkaar in gesprek zijn, hebben we ook een goede 
basis om nadrukkelijkere afspraken te maken over wat het jongerenwerk moet opleveren. De 
stichting Jong wil hier graag een vervolg aan geven en heeft hier ook ideeën over. Dat doen we graag 
in een subsidierelatie. Ook omdat wij daar ook meer betrokkenheid van de politiek bij zien. 
We willen niet onevenredig zwaar administratief belast worden. Dat is ook een reden om voor de 
subsidierelatie te blijven pleiten. Straks horen we het betoog vanuit de gemeente. Juristen geven aan 
dat met het jongerenwerk er ook afspraken gemaakt kunnen worden binnen een subsidierelatie. 
Daar zijn ook voorbeelden van bekend. Wij hopen dat de raad gaat beslissen tot een subsidierelatie. 
Willem Couwenberg vraagt of de stichting Jong bang is straks minder subsidie te krijgen. 
Mevrouw Holtmaat geeft aan dat mogelijk extra kosten moeten worden gemaakt voor de procedure 
om aan te besteden.  
Mark van Oosterwijk vraagt waarom de subsidierelatie zo prettig wordt gevonden. 
Mevrouw Holtmaat antwoordt dat de stichting Jong weet, ook vanuit de politiek, wat er speelt. Bij 
aanbesteden maak je 1 keer aan de voorkant afspraken, zonder dat je daar nog veel gesprek over 
hebt met elkaar. Wij zouden juist graag wel met de gemeente in gesprek willen blijven. Als blijkt dat 
er zich een actualiteit voordoet, zoals nu met vluchtelingen, wij er dan op in kunnen spelen. Wij 
denken dat de betrokkenheid en flexibiliteit in een subsidierelatie groter kan zijn. 
 
Presentatie mevrouw Van der Horst en mr. De Cock, advocaat bij Mannaertsappels. De presentatie 
en antwoorden op vragen zijn als bijlage toegevoegd.  
Mevrouw Eikelenboom stelt dat breed geïnformeerd zou worden. Vraagt of er ook informatie is 
opgevraagd bij andere gemeenten.  
Mevrouw Van der Horst antwoordt dat dit onderwerp ook met andere gemeenten is besproken. 
Gemeenten die wel kiezen voor subsidiëren, die redeneren vanuit een ander vertrekpunt. 
Bijvoorbeeld vanuit het beeld dat zij niet als opdrachtgever willen optreden en ook geen afdwingbare 
prestatieafspraken willen maken. 
Antoon van Baal vraagt of bij de schriftelijke antwoorden op de vragen 8, 9 en 10 ook concrete 
voorbeelden te benoemen. 
 
Mevrouw Eikelenboom geeft aan dat effectiviteit en kwaliteit ook mogelijk is zonder 
prestatieafspraken. Wordt er nu soms geen kwaliteit geleverd? Moet er opnieuw aanbesteed gaan 
worden als er tussentijds nieuwe afspraken worden vastgelegd?  
Mevrouw Van der Horst geeft aan dat niet is bedoeld dat we niet tevreden zijn over huidige partners. 
Wij kunnen in de toekomst niet afdwingen dat dienstverlening die nodig is, niet wordt geleverd. 
Mevrouw De Cock geeft aan dat je in de overeenkomst hier al ruimte voor kunt maken. 
Mevrouw Criens hoort niets dan lof over de huidige aanbieders. Zij ziet het voordeel niet van de 
prestatieafspraken. 
Henk Gabriëls vraagt waar de twijfel zit tussen aanbesteden of subsidiëren voor Factorium. 
Mevrouw Van der Horst geeft aan dat er geen rechtstreeks economisch belang is. Er is geen 
wettelijke verplichting op muziekonderwijs, ook levert dit geen druk op  maatwerkvoorzieningen in 
het kader van de Jeugdwet. Het college kan er wel voor kiezen dat men graag concurrentie wil zien, 
of afdwingbare prestatieafspraken willen maken. 
Mark van Oosterwijk geeft aan dat mevrouw De Cock is uitgegaan van wat de gemeente wil. Wat had 
de gemeente niet in het beleid op moeten schrijven, zodat je wel kunt blijven subsidiëren? 
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Mevrouw De Cock antwoordt dat het met name gaat om de uitvoeringseisen en de 
prestatieafspraken die afdwingbaar worden gemaakt. Als die wensen er niet zijn, voldoe je niet aan 
alle drie de eisen voor de bezwarende titel en dus voor de overheidsopdracht. 
Mark van Oosterwijk stelt of je wanneer je wel prestatieafspraken maakt, je dus moet aanbesteden. 
Mevrouw De Cock geeft aan dat dat alleen het geval is als je de afspraak ook afdwingbaar wilt 
maken. Er wel een sturingsmogelijkheid is bij een subsidierelatie, maar die is niet afdwingbaar. De 
sturing is alleen mogelijk door het intrekken van gelden.  
Piet Poos geeft aan dat wij met professionele organisaties een aanbestedingsrelatie willen hebben. 
Waarom dan niet met de bibliotheek en het basisonderwijs? Wat houdt een verlicht regiem in? 
Mevrouw van der Horst geeft aan dat er bij de bibliotheek geen rechtstreeks economisch belang is. 
Bovendien ligt er een regionaal convenant. In het geval van het onderwijs zijn er geen andere 
partijen die die dienst kunnen bieden. Met alle partijen die we subsidie verlenen maken we wel 
afspraken. 
Mevrouw De Cock geeft aan dat sociale en specifieke diensten voor opdrachten onder de € 
750.000,00 alleen de algemene beginselen gelden. Dan moet het o.a. transparant zijn. Boven de € 
750.000,00 geldt een verlicht regiem voor dit soort diensten. Dan moet je o.a. aankondigen, de eisen 
worden gecontroleerd, het moet controleerbaar zijn. Daarmee worden niet alle eisen uit de 
aanbestedingswet naar binnen gehaald. Het is een lichtere vorm van aanbesteden dan Europees 
aanbesteden. 
Mevrouw Van der Horst stelt dat het vereenvoudigd is. Zij is ervan overtuigd dat een aanbesteding 
niet veel meer werk met zich mee brengt in vergelijking tot een subsidierelatie. 
Liselotte Franssen vraagt of de belasting bij subsidie of aanbesteden voor de gemeente ook 
vergelijkbaar is. Is er een mogelijkheid om te faciliteren met het mee helpen invullen van de 
aanbesteding? 
Hoe wordt omgegaan met meerwerk? Hoe wordt daarmee omgegaan? Wat betekent dit voor 
financiële middelen? 
Mevrouw Van der Horst antwoordt dat het aanbesteden andere expertise met zich meebrengt. Voor 
partijen die mee gaan doen aan de aanbesteding gaan we een informatiebijeenkomst houden, om te 
zorgen dat er geen partijen buiten de boot vallen doordat ze de formulieren niet goed invullen. 
Mevrouw De Cock antwoordt dat er voorzieningen zijn voor meerwerk bij aanbesteden. Het mag 
echter geen wezenlijke wijziging van de opdracht betekenen. 
Liselotte Franssen vraagt hoe dat dan bij een subsidie gaat. 
Mevrouw Van der Horst geeft aan dat dan een aanvullend subsidieverzoek moet worden gedaan, die 
door het college moet worden beoordeeld. 
Erik Schellekens vraagt of een andere uitgangspositie voor het jongerenwerk kan worden gekozen. 
Mevrouw De Cock geeft aan dat dan moet worden voorkomen dat aan de vereisten voor 
aanbesteden moet worden voldaan. Verder is het een politieke vraag. 
Henk Gabriëls stelt dat dit dan niet eerlijk is ten opzichte van andere partijen. 
Mevrouw De Cock geeft aan dat andere partijen geen rechten kunnen ontlenen aan deze keuze voor 
een bepaalde opdracht of een subsidieveld. 
Henk Gabriëls stelt dat er een wet is en dat de gemeente zaken heeft vastgesteld in het 
aanbestedingsbeleid. Wat is het zwaarstwegende? 
Mevrouw De Cock geeft aan dat de gemeente moet voldoen aan de wet. Als er een 
overheidsopdracht is, dan is niet aan te ontkomen aan aanbesteden. 
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Standpunten fracties: 
LRG Heeft niet  gehoord dat er keuzes mogelijk zijn, behalve dat we de uitgangspunten 

kunnen wijzigen. 
PAG Moet een en ander nog wel laten bezinken. Kan vanavond geen advies geven. 

Heeft wel iets verhelderends gehoord over de administratieve last. Bij de stichting 
Jong ziet men daar erg tegenop.  
De afdwingbaarheid van prestaties is naar zijn mening een non-discussie. We 
streven allemaal hetzelfde doel na. Er is geen enkele intentie om de afspraken niet 
na te komen, dus waarom zouden we de afspraken dan niet maken? 

CDA Er is niet veel verschil tussen een aanbestedingsrelatie en een subsidierelatie.  
Je kunt dan nog praten over de mate waarin verantwoording moet worden 
afgelegd en de administratieve last die daarbij hoort. Ziet daarom niet veel reden 
om aanpassing in Back to Basics aan te brengen. 
Als het een aanbesteding wordt, dan is één van de voorwaarden dat personeel van 
de huidige verzorger van de vraag overgenomen wordt door de partij die de 
aanbesteding wint. 
Vindt het goed doorlopen van een aanbestedingstraject ook een bewijs van 
professionaliteit. Overigens is ook in een subsidierelatie geen sprake van 
vrijblijvendheid. Ziet nauwelijks het verschil. 

SP Tijdens Social Innovation tour is er gepleit voor meer vertrouwen. Kiezen voor een 
subsidierelatie of aanbesteden is een keuze rond het vertrouwen. Waarom is de 
wethouder onzeker? Wat heeft het jongerenwerk dan niet goed gedaan? 
Wat zijn de gevolgen als resultaten niet gehaald worden? Welke organisaties 
anders dan de stichting Jong zijn geworteld in het Goirlese werk? 
Niet alleen het proces van overeenkomst zelf, maar ook de administratieve druk 
straks is van belang. Dat is verloren tijd voor het Jongerenwerk. De SP wil de 
subsidierelaties zoveel mogelijk in stand houden. 
Blij met het warme pleidooi van de wethouder voor het jongerenwerk. En is 
daarom nog meer verbaasd voor de beleidskeuze voor aanbesteden. Er zijn ook 
niet echt andere partijen die in het aanbestedingstraject mee kunnen gaan. 
Waarom tuig je dit subsidietraject nog op? 

VVD We moeten waken voor kwaliteit en continuïteit. Geld kan wel doorslaggevend 
worden in de aanbesteding, daar moeten we voor oppassen. 

PvdA Bepleit om als het maar even kan het jongerenwerk en Factorium onder te 
brengen in een subsidierelatie. Dat kan naar zijn mening best, als we zonodig onze 
eigen uitgangspunten bijstellen. 
Het lijkt erop dat de houding is gebaseerd op wantrouwen en de behoefte om te 
controleren. Dat doet geen recht aan Factorium en de stichting Jong. Wacht de 
reactie van het college af. 
In andere gemeenten werkt de subsidierelatie prima. Niets heeft overtuigd dat het 
voor inwoners beter is.  
Vraagt zich af of je prestaties af moet willen dwingen van een partij die dit niet 
kan.  
Wil graag meer inzicht in het voorstel rond de keuzes die het college wil gaan 
maken. Welke activiteiten wil men gaan gieten in een aanbestedingsrelatie en 
welke in een subsidierelatie? 
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Lijst 
Couwenberg 

De aanbesteding kost verenigingen tijd en geld. Van het Jongerenwerk kom dan 
weinig terecht. Daarom is hij tegen de aanbesteding. 

 
Advies van de commissie: Het voorstel wordt als B-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
 
4. Raadsvoorstel privatisering scouting 
Doorgeschoven naar de volgende vergadering. 
 
5. Raadsvoorstel verordening commissie Kunst & Cultuur 
Advies van de commissie: Het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
6.  Verslag van de commissie Welzijn van 10 januari 2017 
Het verslag wordt vastgesteld. De toezeggingenlijst wordt bijgewerkt. 
 
7.  Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen inlichtingen van het college. 
 
8. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen vragen aan het college. 
 
9.    Stukken ter kennisname  
Er zijn geen opmerkingen bij de stukken ter kennisname. 
 
10.  Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  22.20 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
21 maart 2017 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Ingekomen vragen aanbesteding / subsidiering  
Vergadering commissie Welzijn d.d. 14 februari 2017  
 
1. Is er minimum tarief voor inschrijving partijen? SP 
Op dit moment wordt gewerkt aan het inkoopplan. Hierin zal een uitspraak gedaan worden over de 
criteria waarop we aanbieders selecteren. Kwaliteit zal leidend zijn. In het inkoopplan wordt 
voorgesteld om te kiezen voor populatiebekostiging. Dit betekent dat er op jaarbasis één bedrag 
beschikbaar wordt gesteld waarvoor de aanbieder de dienstverlening levert die nodig is om de 
vastgestelde doelen te realiseren. Het bedrag wordt vastgesteld op basis van de samenstelling van de 
populatie en de daarmee samenhangende ondersteuningsvragen.  
 
Het bedrag wat we nu besteden aan de betreffende dienstverlening, is in principe het uitgangspunt  
voor de beschikbare budgetten per perceel. Hierbij zullen we ook kijken naar de ontwikkelingen van 
de laatste jaren, zoals het toenemende beroep op voorliggende voorzieningen, en bezien wat dit 
voor invloed heeft op het budget.  
 
2. Waarom wordt er geen aanbesteding gedaan voor afval inzameling en hier wel? Wat is het 

verschil? SP 
Voor de afvalinzameling hoeven we niet aan te besteden, omdat we gebruik maken van 'Uitsluitend 
Recht'. Dit recht kan worden toegepast, omdat er een aanbesteding plaatsvindt van de ene overheid 
naar de andere (in dit geval Tilburg en Goirle).  
 
3. Welke eisen stellen we nog meer? SP 
Ambtelijk worden op dit moment de inkoopdocumenten voorbereid. Voorbeelden van eisen die we 
willen stellen, hebben betrekking op: 
 lokale verankering; 
 eisen ten aanzien van financiële bekwaamheid (bijvoorbeeld stabiele onderneming); 
 voldoen aan geldende wet- en regelgeving (bijvoorbeeld houden aan afspraken geldende CAO). 

Uit de CAO welzijn vloeit de verplichting voor overname personeel voort; 
 eisen ten aanzien van kwaliteit (certificering); 
 eisen ten aanzien van personeel (bekwaam, capabel); 
 samenwerking tussen partijen; 
 eisen ten aanzien van de inhoud: inzet op preventie en opstellen gezamenlijk jaarlijks 

preventieprogramma, benutten talenten van inwoners, gebruikmaken van regionaal ontwikkelde 
instrumenten zoals de quickscan; 

 werken volgens de Wet Meldcode. 
  
4. Waarom kiest de gemeente Goirle voor aanbesteding? PvdA 
Wij hebben, op basis van de Wmo, Jeugdwet en Participatiewet, een plicht richting onze inwoners: 
het bieden van kwalitatief goede ondersteuning waarbij continuïteit geborgd is. Wij kopen vanwege 
deze verplichting diensten in bij aanbieders om onze wettelijke taak te vervullen. Hiermee zijn wij als 
gemeente opdrachtgever. Met onze aanbieders maken we daarom afdwingbare prestatieafspraken. 
Er is dan ook geen sprake van een keuze.   
 
Daarnaast zal de druk op maatwerkvoorzieningen toenemen als voorliggend aanbod ontbreekt of 
onvoldoende is. Tot slot willen we een betere aansluiting en afstemming tussen onze voorliggende 
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voorzieningen en onze maatwerkvoorzieningen. Op dit moment is er sprake van een overlap. Deze 
kan het beste voorkomen worden door duidelijke afspraken binnen een vergelijkbaar systeem.  
 
Op basis van voorgaande hebben wij als gemeente de plicht om aan te besteden omdat er sprake is 
van een overheidsopdracht. Dit is het geval als én  
a) prestaties worden uitgewisseld die in rechte kunnen worden afgedwongen, én  
b) als de gemeente eisen stelt aan de uitvoering van de activiteiten, én  
c) als de gemeente een rechtstreeks economisch belang heeft bij de uitvoering. 
 
Toelichting economisch belang:  
De kwaliteit en effectiviteit van de algemene voorzieningen (die de gemeente wettelijk verplicht is te 
treffen), heeft bepalende invloed op het beroep op maatwerkvoorzieningen: zoals beschreven zijn 
algemene voorzieningen voorliggend op maatwerkvoorzieningen. Maatwerkvoorzieningen zijn 
zwaarder én duurder. Daarom heeft de gemeente economisch belang bij de uitvoering van de 
algemene voorzieningen. Overigens hebben inwoners ook een belang bij de uitvoering van algemene 
voorzieningen: door sneller lichtere vormen van hulp in te zetten, kan in veel gevallen zwaardere 
hulp worden voorkomen.   
 
5. Voor welke organisaties en dienstverlening geldt aanbesteding? PvdA 
In bijgaande presentatie wordt een eerste overzicht gegeven. Het college zal bij de vaststelling van 
het inkoopplan definitief, op basis van bovenstaande, vaststellen voor welke dienstverlening de 
aanbestedingsplicht geldt.  
 
6. Wat wil de gemeente bereiken met aanbesteding? PvdA 
Zie antwoord vraag 4.  
 
7. Waarom kan dit resultaat niet bereikt worden binnen een subsidierelatie? PvdA 
Bij subsidie heeft de gemeente slechts de mogelijkheid om achteraf subsidie lager vast te stellen of 
terug te vorderen. Daarmee is de prestatie niet geleverd terwijl de gemeente wel een verplichting 
heeft richting haar inwoners.  
  
8. Zijn er concrete voorbeelden van organisaties of verenigingen die zich niet hebben gehouden 

aan de afspraken die met hun zijn gemaakt over de verkregen subsidie in de afgelopen 4 jaar 
van B2B 1.0? PvdA 

9. Zijn er concrete voorbeelden van organisaties of verenigingen die niet voldaan hebben aan de 
verwachtingen die de gemeente Goirle had ten aanzien van hun prestaties? PvdA 

10. Zijn er concrete voorbeelden waaruit gebleken is dat de Gemeente de noodzaak voelde om, 
ondanks evaluerende gesprekken, de prestaties bij te sturen? Als dat bijsturen niet succesvol 
was, hoe komt dat dan? PvdA 

 
 
 
 
Antwoord vragen 8 t/m 10: 
Het is de afgelopen jaren, al hoewel sporadisch, voorgekomen dat we na afloop van het subsidiejaar 
subsidie hebben teruggevorderd omdat afgesproken prestaties niet waren geleverd. In die gevallen 



GEMEENTE GOIRLE 
Griffie 
 

 

 
 
 

 

Verslag commissie Welzijn d.d. 14 februari 2017    
  

 8 

hadden we meer mogelijkheden willen hebben om te sturen op de levering van de prestaties. Ook 
vindt er naar aanleiding van de voortgangsgesprekken regelmatig bijsturing plaats of worden 
aanvullende afspraken gemaakt. Er wordt gevraagd om concrete voorbeelden maar wij vinden het 
niet gepast om de betreffende organisaties bij naam te noemen en hiermee openbaar te maken. Wel 
zullen wij uiterlijk 1 maart bij de griffier een overzicht ter inzage leggen (vertrouwelijk) met een paar 
concrete voorbeelden.   
 
11. In hoeverre denkt u dat een aanbestedingsbeleid daar verandering in zal brengen? PvdA 
Aanbesteding maakt dat we betere afspraken met elkaar kunnen maken over de te leveren 
prestaties.  
 
12. Geldt de aanbesteding ook voor Factorium? PvdA 
Het college zal bij de besluitvorming over het inkoopplan een besluit nemen over de inkoop van het 
muziekonderwijs. Voor het muziekonderwijs geldt dat zowel subsidiering als aanbesteding aan de 
orde kan zijn (er is geen sprake van een economisch belang).  
 
13. Hoe ziet de gemeente het feit dat er geen commerciële prijs is voor de diensten van 

maatschappelijke partners als Stichting Jong en Factorium in relatie tot de voorwaarden die 
gelden voor aanbesteding? PvdA 

We gaan ervan uit dat met deze vraag bedoeld wordt of het voor de vraag of de dienstverlening 
moet worden aanbesteed uitmaakt dat geen commerciële prijs wordt betaald voor de diensten van 
maatschappelijke partners als Stichting Jong en Factorium (hetgeen tijdens de vergadering is 
bevestigd).  
 
Voor de beoordeling of sprake is van een overheidsopdracht in de zin van de Aanbestedingswet is de 
huidige situatie (de bestaande subsidierelatie en de prijs die op dit moment wordt betaald) niet 
relevant. Voor die beoordeling moet worden gekeken naar de nieuwe situatie. Als de gemeente in de 
toekomst diensten in de markt wil uitzetten waarvoor zij zelf op grond van de wet verantwoordelijk 
is èn zij de prestaties afdwingbaar wil maken en daaraan ook bepaalde uitvoerings- of prestatie-eisen 
wil stellen, dan zal de gemeente op dat moment steeds moeten beoordelen of die (nieuwe) opdracht 
een overheidsopdracht is in de zin van de Aanbestedingswet (of niet). Het gaat dus om een 
beoordeling naar de situatie zoals die op het moment van opdrachtverstrekking bestaat, waarbij van 
belang is dat de gemeente op grond van de wet sinds 1 januari 2015 bepaalde taken heeft te 
vervullen (op grond van de Jeugdwet en de Wmo) en zij bij gebreke van voldoende 
sturingsmogelijkheden op resultaten het risico ziet van op een verhoogd beroep op dure 
maatwerkvoorzieningen. 
 
       



GEMEENTE GOIRLE 
Griffie 
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Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 14 februari 2017 
Nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoenings

datum 
Wijze afdoening 

1 10-1-2017 Het eerste uitvoeringsprogramma Back to Basics 
wordt voor het vaststellen door het college voor 
zienswijzen voorgelegd aan de gemeenteraad. 

Wethouder 
Immink 

4e kwartaal 2017 B&W zal de zienswijze van de raad inwinnen over 
het uitvoeringsprogramma B2B 2.0 

 
 
 


